
Протокол №2 

засідання циклової комісії загальноосвітніх дисциплін від 22.09.2023 

Голова: Сташків О. Д. 
Секретар: Ковальчук І. В. 
Присутні: Сташків О. Д., Людкевич У. І., Гасюк Г. Г., Науменко  В. Б., 
Ковальчук І. В., Коротка В. О., Кузик І. В., Парійчук К. Р., Москалюк І. Р., 
Івасєчко С. Я.  
Відсутні: -  
Сумісники: Полетко Т. М., Снігур А. А., Цогла О. О., Горбатий І. Т.  
 

 

Порядок денний: 
1. Про організацію роботи Академії в змішаному форматі.  
2. Обговорення та затвердження плану методичних семінарів циклової 

комісії.  
3. Про якість знань студентів І курсів з загальноосвітніх дисциплін. 
4. Про організацію виховної роботи викладачами циклової комісії.  
5. Затвердження плану роботи студентського об’єднання «Берегиня». 

6.  Різне. 
 

1. СЛУХАЛИ:  

Інформацію голови циклової комісії щодо організації освітнього процесу в 
умовах воєнного стану. 
ВИСТУПИЛИ: 
Ковальчук І. В. Запропонувала проводити письмові роботи (контрольні, 
практичні, самостійні) за можливості в очному форматі.  
 Парійчук К. Р. Ознайомила викладачів із оновленим Положенням про 
порядок оцінювання знань здобувачів освіти із предметів профільної 
програми середньої освіти. 

УХВАЛИЛИ:  
Інформацію взяти до відома. Проводити заняття згідно розкладу та  
відповідно до графіку чергувань дистанційного та очного форматів. 

Оцінювати здобувачів освіти згідно Положення.  
 

2. СЛУХАЛИ: 

 Людкевич У.І. – представила колективу циклової комісії план проведення 
методичних семінарів циклової комісії у 2023-2024 н.р.  

УХВАЛИЛИ: 
Затвердити план методичних семінарів циклової комісії загальноосвітніх 
дисциплін. 



 

3. СЛУХАЛИ: 
Сташків О.Д. щодо низької якості знань деяких студентів з загальноосвітніх 
дисциплін, в основі якої, як правило, лежать нерозвинені працьовитість та 
допитливість, дефіцит особистої відповідальності й навчальної активності, 
невисокий рівень інтелектуального потенціалу.  
ВИСТУПИЛИ: 
Полетко Т.М. - звернула увагу на низький рівень шкільної підготовки 
здобувачів освіти з математики. 
Ковальчук І. В. – запропонувала проводити додаткові консультації для 
студентів, оскільки математика є обов’язковим предметом НМТ. 

УХВАЛИЛИ:  
Інформацію взяти до відома, посилити роботу зі здобувачами освіти з 
низьким рівнем знань зі загальноосвітніх дисциплін. 
 

4. СЛУХАЛИ: 
Кузик І. В.  – представила членам циклової комісії план виховної роботи 
циклової комісії. Наголосила на необхідності систематично організовувати і 
проводити диспути, круглі столи, прес-конференції з найбільш важливих 
подій в країні і світі, екскурсії, виховні години патріотичного і соціального 
спрямування. 

ВИСТУПИЛА: 
Коротка В. О. – запропонувала частіше проводити для студенів екскурсії за 
межі міста. 

УХВАЛИЛИ:  
Інформацію прийняти до відома, викладачам циклової комісії посилити виховну 
роботу.  

 

5. СЛУХАЛИ: 
Гасюк Г.Г – представила на розгляд та обговорення план роботи 
студентського об’єднання «Берегиня». 

УХВАЛИЛИ: 
Затвердити план методичних семінарів циклової комісії загальноосвітніх 
дисциплін 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Сташків О.Д. – про необхідність щорічного підвищення кваліфікації 
педагогічних працівників тривалістю не менше 30 год (1 кредит).  
ВИСТУПИЛА: 
Людкевич У. І. – повідомила про можливість безкоштовного проходження 
підвищення кваліфікації на платформі Coursera. 



УХВАЛИЛИ:  
Підвищувати кваліфікацію впродовж навчального року, використовуючи 
різні форми (семінари, практикуми, тренінги, вебінари, майстер-класи, 
стажування тощо). 

  

 

 

Голова циклової комісії                                      доктор філософії Сташків О.Д. 
                 

Секретар                                                                                             Ковальчук І. 
В.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


